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Chiritoiu: Pe partea vânzarii operatiunilor Telekom trebuie sa colaboram pe plan

intern, dar si cu Comisia Europeana

Pe partea vânzarii operatiunilor Telekom va trebui sa colaboram pe plan intern, noi si ANCOM

(Autoritatea Nationala pentru Administrare si Reglementare în Comunicatii, n.r.), dar si cu Comisia

Europeana, a declarat, marti, presedintele Consiliului Concurentei, Bogdan Chiritoiu.

"Se întâmpla niste lucruri în piata asta si va trebui sa ne batem capul, în perioada urmatoare, ca lucrurile sa ramâna

la fel de concurentiale ca pâna acum: faptul ca unul dintre cei patru operatori vrea sa iasa din România si

introducerea 5G. Va trebui ca pe partea vânzarii operatiunilor Telekom sa colaboram pe plan intern, noi si

ANCOM, dar si cu Comisia Europeana. Pe 5G si eu sunt foarte deschis pe ideea de partajare a retelelor ca sa

reduca costurile. Un cost mare de investitie automat va trebui recuperat de companii. Deci, sunt doua mari lucruri

în acest an pe piata telecom: e posibil sa iasa unul dintre cei mai mari operatori si doi va trebui sa trecem la o noua

tehnologie", a afirmat Chiritoiu.

La finele lunii octombrie 2019, presedintele ANCOM, Sorin Grindeanu, a subliniat ca este important ca pachetul

de actiuni de 46%, pe care statul român îl are la Telekom România sa fie foarte bine evaluate.

"Statul român detine 46% din partea de fix la Telekom (Telekom România - n. r.). Rolul acelui comitet (înfiintat

de Ministerul Comunicatiilor si Societatii Informationale - n. r.) a fost sa se faca o evaluare a companiei. Cred ca e

important ca procentul de 46% pe care statul îl are în companie, chiar daca vorbim despre un procent minoritar, sa

fie foarte bine evaluat. Cred ca e bine, corect si legal asa. Nu vreau sa dau idei si sa intru în chestiuni comerciale,

pentru ca nu acesta e rolul ANCOM. Sunt chestiuni pe care cei de la Telekom trebuie sa le faca, nu e treaba

noastra", a spus Grindeanu.

La rândul sau, în cursul anului trecut, vicepresedintele ANCOM, Eduard Lovin, declara, pentru AGERPRES, ca

Telekom România ar trebui sa notifice Consiliul Concurentei cu privire la intentia de a vinde pachetul de actiuni

catre Orange, iar Comisia Europeana trebuie sa-si dea avizul.

Ulterior, presedintele Consiliului Concurentei, Bogdan Chiritoiu, a precizat ca nu a primit nimic oficial în legatura

cu posibila vânzare de actiuni Telekom România catre Orange, dar, daca acest lucru este real, "vom tine legatura

foarte aproape de Comisia Europeana", pentru ca este o tranzactie de interes pentru România si obiectivul

autoritatii este sa nu se diminueze concurenta pe piata româneasca.

Conform informatiilor publicate în mass-media, Orange ar dori sa achizitioneze fostul Romtelecom (actualmente

Telekom România - n. r.) pentru a-si completa oferta de servicii de telefonie mobila cu servicii de comunicatii fixe

(internet fix si cablu TV), pe modelul Vodafone - UPC.

Telekom România este prezenta pe piata româneasca din anul 2014, dupa rebrandingul comun al Romtelecom si

Cosmote România. Telekom apartine Deutsche Telekom, una dintre companiile lider global de telecomunicatii

integrate.
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